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Dotyczy: Zapytanie ofertowe na „Zakup i dostawa zintegrowanego systemu archiwizacji 
danych”

Wpłynęło do nas zapytanie następującej treści:

„Czy dopuszczają Państwo oprogramowanie do backupu, które nie wspiera HYPER-V 2016? 
wsparcie ma być w następnej wersji, która wyjdzie w przeciągu miesiąca /.dwóch”

„w zapytaniu nie ma informacji na temat liczby licencji oprogramowania do backupu. Ile 
urządzeń (serwery, komputery, maszyny  wirtualne) i z jakimi systemami operacyjnym 
planujecie Państwo backupować?”

„czy wymagacie Państwo dostarczenia zestawu szyn montażowych?”

Ad.1.

Dopuszcza się taką możliwość

Ad.2. 

Nie przewidziano ograniczenia licencyjnego. (w dniu dzisiejszym są to 130 stacji roboczych 
(windows 7,8,10, cztery serwery wirtualne w środowisku vmware windows, linux, dwa 
serwery fizyczne windows linux  )

Ad.3. 

System winien być dostarczony w komplecie, (również jeżeli chodzi o elementy montażowe)
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